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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2021-09-30, § 3 

  
  

   

 

 Tid Torsdagen den 30 september kl. 13:00 – 13:02 

 Plats Stadshuset, lokal Bråvallasalen 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 4 oktober av §§ 1-3 

 

 

 

 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Destiny Zandi Näslund (KD) §§1, 3 

Alexander Ojanne (S)  

Tobias Johansson (V)  

 

Beslutande ersättare:  

Camilla Bergman (L) för Hanna Wistrand (L) 

Joel Forsberg (MP) för Minna Thullberg (MP) 

 
 

 

 

 

 

 

 

Tjänstemän: 
 

 

Förvaltningschef Marina Högland, borgarrådssekreterare Alice 

Vestlin (C), nämndsekreterare Marie Norrberg, 
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 § 3 
Nybyggnation av BMX-bana med omklädnings- och 
förrådsbyggnad på Hökarängens BP (bordlagt 2021-09-28) 
Dnr 5.1.1/2021/2338 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa framtagning av handlingar som 
underlag för ett kommande genomförandebeslut, till en 
sammanlagd beräknad utgift redovisad i bilaga 1. 
 

2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd hyreskostnad som 
redovisas i bilaga 1, som en följd av bedömd inriktning för 
projektet BMX-bana med tillhörande WC-byggnad på 
Hökarängens BP. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 9 augusti 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande: 
Ordföranden Karin Ernlund (C), Destiny Zandi Näslund, (KD), Joel 
Forsberg (MP) och Camilla Bergman (L) lämnar särskilt uttalande 
enligt följande: 
 
Det är mycket glädjande att Stockholm nu får sin första BMX-bana 
som möter svenska cykelförbundets krav på tävlingsverksamhet på 
elitnivå. I förvaltningens jämställdhetsanalys av den tillkommande 
BMX-banan beskrivs att det är svårt att göra en bedömning av 
nyttjandet i dagsläget eftersom att det finns få likande anläggningar 
att jämföra med.  
 
Det är viktigt för den grönblå majoriteten att stadens 
idrottsanläggningar bidrar med en meningsfull fritid och möjlighet 
till motion och rörelse för både pojkar och flickor. Därför vill vi redan 
nu planera för att anläggningen blir tillgänglig för både pojkar och 
flickor samt peka på vikten av att följa upp nyttjandet av 
anläggningen när den står klar.  
 
 
Vice ordföranden Hassan Jama (V) och Alexander Ojanne (S) 
lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi är fortsatt mycket positiva till den planerade nybyggnationen av 
en BMX-bana på den aktuella platsen. Det är även positivt att den 
tidigare planen att låta Parkskolans bollplan invid Martinsskolan i 
Hökarängen beläggas med konstgräs som en ersättning kvarstår.  
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I samband med utredningsbeslutet påpekade vi att behovet av 
upprustning av Parkskolans bollplan även behöver innefatta 
förstärkt belysning av området kvälls- och nattetid, samt att vi 
gärna ser att upprustningen också omfattar området kring 
utegymmet och motionsslingan som ligger precis intill bollplanen. 
Med tanke på att inriktningsbeslutet specificerar att ett av målen är 
att verksamhet ska kunna bedrivas fram till klockan 22.00 alla 
dagar i veckan utgår vi ifrån att en förstärkning av belysningen 
kommer att genomföras. 
 
Vi vidhåller att genom att vidta åtgärder för att förstärka 
belysningen även i banans närområde skulle gymmet kunna nyttjas 
av fler och under en större del av dygnet, samtidigt som det är mer 
kostnadseffektivt för staden att genomföra kompletterande 
investeringar i utegym och motionsslinga i samband med 
upprustningen av bollplanen än som två separata projekt. Bättre 
belysning är också en viktig trygghetsfråga. 
 
 
 
 
 
 

Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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